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Skrivelse 

 

Trygghet på äldreboenden under och efter pandemin 

Vi vill börja med att rikta vårt djupaste tack till de som arbetar i stadsdelens äldreomsorg och 

som gjort sitt yttersta för att våra äldre ska få en så bra vardag som är möjligt trots pandemi, 

restriktioner och isolering. Vi förstår att ni behöver fler medarbetare och tycker att ni är värda 

både bättre villkor och lön för det arbete ni utför.  

Vi vill också lyfta vår oro för de äldre som finns på våra boenden. Pandemin har slagit hårt 

mot just gruppen äldre, både vad gäller insjuknande och dödlighet. Vi kan nu också se hur 

biståndsbedömda äldre tackar nej till anvisade platser med hänvisning till covid19. Det finns 

en oro över säkerhet i relation till panemin. 

Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor. 

1. Finns det något boende i EÅV som sticker ut i statistiken över insjuknade eller avlidna 

i covid19? 

2. I så fall, vad anser förvaltningen att det beror på? 

3. Finns det några åtgärder som införts eller planeras införa för att säkerställa att varje 

äldreboende är lika tryggt vid händelse av liknande smittspridningar? 

4. Kan vi se någon skillnad i fråga om insjuknande och avlidna i covid19 beroende på 

vilken driftsform eller ägande som ett äldreboende har? 

 


